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Abstract (en)
Extruding press comprises a vessel (10) with a chamber (12) to receive a pressed body (36); a stamp (32); a deformation chamber and/or a lower
die (18); and a heater (25) between the chamber and the die or deformation chamber. The heater contains a heating chamber (22) made from a
hollow body, directly or indirectly connected to the vessel and containing heating chamber sections (22a, 22b) with walls (26a, 26b) with a device
for heating the walls. The first heating chamber section (22a) has a larger cross-sectional diameter than the second heating chamber section in
the pressing direction. An Independent claim is also included for a process for the production of a profiled strand using the above press. Preferred
Features: The heating chamber is made from a metallic hollow body and contains induction coils (30) as the device for inductively heating the
chamber walls.

Abstract (de)
Eine Strangpressvorrichtung zur Herstellung eines Profilstranges aus einem Presskörper (36) aus einem wenigstens teilweise metallischen
Werkstoff enthält einen Rezipienten (10) mit einer den Presskörper (36) aufnehmende Rezipientenkammer (12), einen Stempel (32), eine
formgebende Umformkammer und/oder eine formgebende Matrize (18) und eine zwischen der Rezipientenkammer (12) und der Matrize (18) oder
Umformkammer angeordnete Heizeinrichtung (25). Die Heizeinrichtung (25) enthält eine in Pressrichtung angeordnete, aus einem metallischen
Hohlzylinder gebildete Heizkammer (22) mit wenigstens einem ersten und zweiten Heizkammerabschnitt (22a,22b) mit Heizkammerwänden
(26a,26b) und Mittel (30) zur induktiven Beheizung der Heizkammerwände (26a,26b). Der erste Heizkammerabschnitt (22a) weist unter Ausbildung
einer stufenförmigen Querschnittsverengung einen grösseren Querschnittsdurchmesser auf als der in Pressrichtung (x) unmittelbar anschliessende
zweite Heizkammerabschnitt (22b). <IMAGE>
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